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Českomoravská myslivecká jednota, z.s. 

Okresní myslivecký spolek Třebíč 

Zápis č. 4/2023 
 
Z jednání okresní myslivecké rady OMS Třebíč, svolané předsedou Ing. Františkem Kazdou, které se 

uskutečnilo dne 12. 4. 2023 v 17:00 hod na Bažantnici. 

 

Přítomni: Členové MR Třebíč:  

 Ing. František Kazda, Ing. Tomáš Sedláček, Ing. Aleš Dočekal, RNDr. Jiří Maša, Ing. 

David Hybner, Ing. Jan Klusáček 

Omluveni:  Mgr. Eva Illová 

Hosté: Ing. Zdeněk Skoumal 

 

Program: 

1. Uvítání 

2. Návrh zapisovatele a ověřovatele zápisu 

3. Kontrola úkolů z minulých jednání MR 

4. Elektroinstalace Bažantnice 

5. Oslavy 100 let ČMMJ na Bažantnici 

6. Sbor zástupců 

7. Různé 

8. Ukončení 

 

1. Uvítání  

Předseda Ing. František Kazda zahájil setkání a přivítal přítomné. 

 

2. Návrh zapisovatele a ověřovatele zápisu: 

Předseda Ing. František Kazda zahájil jednání OMR Třebíč a ověřil schopnost orgánu se 

usnášet – rada je usnášeníschopná, přítomno 6 členů OMR. 

Následně navrhl volbu předsedy jednání, zapisovatele a ověřovatele zápisu takto: 

Předsedající jednání myslivecké rady: Ing. František Kazda 

Zapisovatel: Ing. Aleš Dočekal 

Ověřovatel zápisu: Ing. Jan Klusáček 

O návrhu bylo veřejně hlasováno: Schváleno všemi přítomnými. 

 

3. Kontrola úkolů z minulých jednání OMR 

a. MR pověřuje EK úpravou ekonomické směrnice. Viz bod 7. a. 

b. MR souhlasí s podáním žádosti o příspěvek 250.000,- Kč od Nadace ČEZ. Žádost podána a 

přijata do grantového řízení. O rozhodnutí správní rady budeme informováni. 

c. MR souhlasí s pronájmem plochy v areálu Bažantnice pro účely autoškoly Bc. Michal Socha a 

uzavřením nájemní smlouvy. Nájemní smlouva uzavřena. 

 

4. Elektroinstalace Bažantnice 

a. 1. etapa: Elektrikářské práce dokončeny, zbývá zednické zapravení části chodby, mělo by být 

dokončeno do konce měsíce dubna. 
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b. 2. etapa: Byla podána žádost o příspěvek 250.000,- Kč od Nadace ČEZ. Žádost přijata do 

grantového řízení. O rozhodnutí správní rady budeme informováni. 

 

5. Oslavy 100 let ČMMJ na Bažantnici 

a. Budou pozváni čestní hosté, bývalí funkcionáři OMS Třebíč a 10 vyznamenaných plaketou OMS 

ČMMJ k výročí 100 let. 

b. Úprava seznamu k udělení plakety OMS ČMMJ: vzhledem ke schválení udělení celostátní plakety 

ČMMJ pro jednoho z původně navrhovaných seznam upraven – viz příloha zápisu č.1. Všichni 

pro. Plakety budou slavnostně předány při zahájení mysliveckého víkendu na Bažantnici 7. 

května. 

c. Stánky prodejců – konec parkoviště, popř. podloubí Bažantnice, pokud více, tak na ploše před 

kynologickou boudou. Stanoven poplatek za elektřinu: 300,- Kč (220 V), 500,- Kč (400V), 

poplatek za místo nebude požadován. Prodejci nabídnou prezent. Všichni pro. 

d. Ve čtvrtek 4.5. od 17 hodin proběhne na Bažantnici poslední organizační schůzka k oslavám. 

 

6. Sbor zástupců 

a. Sboru zástupců 29.4.2023 od 10:00 hod v Kostelci nad Černými Lesy se zúčastní předseda OMS. 

b. Návrh podpořit variantu A naložení s pojišťovnou Halali, nezbytné dodržet podmínku ponechání 

budovy na Jungmannově ulici v majetku ČMMJ. Všichni pro. 

c. Předseda střelecké komise doporučil technickou korekci formátování střeleckému řádu ke 

schválení. 

d. Případné další připomínky k zaslaným materiálům ke schválení ještě budou zaslány předsedovi. 

 

7. Různé 

a. Předseda ekonomické komise informoval o proběhlé inventuře dne 28.1.2023 a předložil zápis – 

viz příloha č. 2 zápisu. 

b. Předseda ekonomické komise předložil návrh úpravy ekonomické směrnice, ten bude připraven 

ke schválení na okresní sněm OMS Třebíč, který se bude konat 15.6.2023 od 16:00 hod na 

Bažantnici – viz příloha č. 3 a 4 zápisu. 

c. Předseda navštívil starosty Třebíče, pozval na oslavy 100 let ČMMJ na Bažantnici – přislíbil účast. 

Bude podána žádost o grant města Třebíče. Před akcí nutné vyzvednout banner města Třebíč a 

prezentovat na oslavách. 

d. Návrh na podpis smlouvy na věcného břemene s EG.D pro kabelové vedení NN a pojistková skříň. 

Všichni pro. 

e. Předseda střelecké komise informoval o konání střeleb společnosti VP AGRO na střelnici 

Bažantnice dne 16.5.2023. 

 

8. Ukončení 

Předseda poděkoval členům rady za jejich práci pro OMS a jednání ukončil. 

 

Předsedající: Ing. František Kazda 

 

Zapsal: Ing. Aleš Dočekal 

 

Ověřil: Ing. Jan Klusáček 


